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2016-17 har været et år med business as usual på vejen. Ganske som vi plejer, bygges der, nogle byggerier 

er tilendebragt andre er startet. Bestyrelsen og vejlaugets kasse har oplevet et roligt år.  

Fortove og vedligehold. Snerydningen har igen været relativt begrænset. Vi har holdt fast i 

fastpriskonceptet, og det tænker vi at gøre fremover også. I år havde det nok været billigere at betale efter 

forbrug, men bestyrelsen tænker, at den nuværende ordning fungerer fint og giver budgetsikkerhed. På 

lang sigt er der nok hip som hap, og så slipper vi for budgetudsvingene.  

Fortovene, fortovsvedligeholdet har med vekslende resultater ligget i hænderne på lodsejerne. En vellykket 

arbejdsformiddag hjalp en del på det i 2015.  

Nye på vejen 

Eventuelle tilflytninger er undgået formandens opmærksomhed.  

Opfølgning på opgaver til bestyrelsen fra sidste generalforsamling. 

Bestyrelsen har ikke noteret, at der var specielle opgaver, der skulle varetages. Perlegrus på vejen blev 

diskuteret, og vi har sat det på som punkt i dag.  

 Arrangementer.  

a. Fastelavn – Ja, der blev heller ikke noget fastelavn i 2015, men vejlauget betaler stadig gerne for en 

tønde og lidt fastelavnsboller.  

b. Vejfest. Julie & Christian, Poul & Lise, og Kim & Anette invitererede i 2016 til en herlig aften.   

 

 

Med venlig hilsen  

Formanden, Christian 


